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De som møtte: Kåre P. Rasmushaugen, Erling Brekke, Jan Sauthon, Ole P. Hagen, Torbjørn 

Erntzen, Tor Dalevold, Tommy Haugen, Irene Hagen Terje Normann 

 

Ref. sendes også til: Sverre A. Hamre 

 

Sak 29/19: Ref fra 5.8.19. 

- Ref. godkjent 

Sak 30/19: Jaktkortoversikt. 

- Vi er i mål med jaktkortene på Inatur.no. De manuelle kort har Torbjørn kontroll på. 

Sak 31/19: Todalshytta. 

- Jan har kontroll på den. Det er vasket og ryddet. Avstand mellom ovn og seng må 

justeres.  Tor må sjekke at alle regninger, merket Todalshytta, er/blir betalt før 

midlene fra Nes kommune blir utbetalt. 

- Langevasshytta. Den har potensiale for mer utleie, og det bør det arbeides med. Det 

må monteres utvendig propanskap for sikkerhetens skyld 

Sak 32/19: Forespørsel fra Folkehøyskolen på Gol om aktivitetsdag. 

- Det passer veldig dårlig i år, og vi sender e-post til Folkehøyskolen der vi svarer det. 

Sak 33/19: Diverse 

- Han som eier Fingarvollen i Todalen, vil ikke ha rovviltjakt på sin eiendom. Dette må 

respekteres. 

- Det er merket en god del stier på/fra/til Øståsen. Det betyr at det kan være flere folk i 

skogen og det må jegerne være klar over. 

- Ole P. foreslår at reglene for hjortejakt og trening av hunder utenom jakttid, må endres 

til 2020 da det er uklart om bruk/slipp av hund. Datoene må fastsettes og gjelde for 

alle. Dette kan tas opp årlig dersom det er behov. 

- Det er observert bever i kommunen. Kåre P. sjekker om det er jakt eller ikke. Nes 

kommune er vel den som svare. 

- Jan setter ut feller for mår, og 1.nov. bør alle fellene være ute. 

- Jan har kjøpt pusseutstyr til haglene på banen (kjøpt på Biltema). 

  

 

Ref 

 

Terje Normann 

 


